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Einat graduated from Law school in Tel Aviv University, Israel, and earned her Master’s degree in Clinical Social Work at Washington University in the USA.
Einat is an experienced psychotherapist with 30 years of clinical experience with individuals, couples, families, and groups. 
Her work includes trauma; depression; eating disorders; addictions; marital and relationship issues; difficult life transitions; conflict groups and more.

Einat has lived and worked with IFS since the early days of the model and learned closely and directly from the IFS founder Dr. Richard Schwartz. 
She’s a certified IFS therapist, an authorized IFS supervisor and a Senior International Lead Trainer for IFS Institute, leading Level 1,2 and 3 trainings.
 
Einat is also the co-founder and co-director of The Israeli Institute for IFS who brought IFS to Israel and trained hundreds of Israeli therapists in the model since 2008. 
She taught Couple and Family therapy for 8 years in Tel Aviv University, presented multiple times at the IFS Annual Conference and led IFS trainings, seminars and workshops all over the world. 
She is married, has 4 children and one grandson, and she lives in Israel.


______________________


Einat est diplômée de la faculté de droit de l'université de Tel Aviv (Israël) et a obtenu un master en travail social clinique à l'université de Washington (États-Unis).
Einat est une psychothérapeute expérimentée avec 30 ans d'expérience clinique avec des individus, des couples, des familles et des groupes. 
Son travail porte sur les traumatismes, la dépression, les troubles de l'alimentation, les addictions, les problèmes conjugaux et relationnels, les transitions de vie difficiles, les conflits dans les groupes, etc.

Einat vit et travaille avec l'IFS depuis les premiers jours du modèle et s’est formée en étroite collaboration avec le fondateur de l'IFS, le Dr Richard Schwartz. 
Elle est thérapeute IFS certifiée, superviseur IFS agrée et Senior International Lead Trainer pour IFS Institute, l’organisme dirigeant les formations IFS de niveaux 1, 2 et 3.
 
Einat est également cofondatrice et codirectrice de l'Institut israélien pour l'IFS, qui a introduit l'IFS en Israël et formé des centaines de thérapeutes israéliens au modèle depuis 2008. 
Elle a enseigné la thérapie de couple et de famille pendant 8 ans à l'université de Tel Aviv, a présenté plusieurs interventions à la conférence annuelle de l'IFS et a animé des formations, des séminaires et des ateliers IFS dans le monde entier. 
Elle est mariée, a quatre enfants et un petit-fils, et vit en Israël.
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